



مدارس أكسفورد
OXFORD SCHOOLS

شركة المعهد الوطني للعلوم الهندسية والإدارية
The National Institute for Engineering & Managerial Science Co.



السادة أولياء الأمور الكرام ،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

نهنتكم ونهنئ أنفسنا بقدوم العام الدراسي الجديد 2023/2022، ونسأل الله أن يديم عليكم وعلينا الأمن والأمان والسلامة والإسلام، ويحفظ بلدنا الغالي من كل مكروه في ظل صاحب الجلالة الملك عبدالله الثاني ابن الحسين المعظم حماه الله ورعاه.

في مطلع كل عام دراسي، نجد أنفسنا ملزمين بتذكيركم وتذكير طلابنا الأعزاء بالتعليمات العامة كي نتشاركها معاً لإرساء قواعد تربوية نظامية تصب في مصلحة الطالب والعملية التربوية وتمكن المدارس من القيام بواجبها وتقديم الخدمات اللازمة وتوفير الأمن لأبنائنا الطلبة.

أولاً: ساعات الدوام الرسمية:

- يبدأ العام الدراسي الجديد 2023/2022 يوم الأربعاء الموافق 2022/8/31 وسيكون الدوام بشكل رسمي لجميع المراحل.
- يبدأ الطابور المدرسي الساعة 7:45 صباحاً.
- تبدأ الحصة الأولى الساعة 8:00 صباحاً.
- لا يسمح بدخول الطالب المدرسة بعد انتهاء الطابور وبداية الحصة الأولى، بدون ولي الأمر وموافقة مدير القسم.
- يرجى الالتزام بساعات الدوام الرسمية للطلبة وعدم طلب إذن بمغادرة الطالب قبل إنهاء جميع الحصص.

ثانياً: جولات المغادرة للباصات:

الجولة الأولى:

- يومي الأربعاء 2022/8/31 والخميس 2022/9/1 ستكون المغادرة الساعة 12:00 ظهراً.
- من يوم الأحد الموافق 2022/9/4 ولنهاية العام الدراسي ستكون المغادرة الساعة 12:40 بعد الظهر.

الجولة الثانية:

- من يوم الأربعاء الموافق 2022/8/31 ولنهاية العام الدراسي ستكون المغادرة الساعة 2:20 بعد الظهر.
- * قسم الروضة والصفوف (1-3) وطني ودولي وقسم الشجعان جولة أولى دائماً أما باقي الصفوف فحسب الجدول المدرسي.

ثالثاً: الكتب والزي المدرسي:

- يجب على كل طالب استلام الكتب والزي قبل يوم الأربعاء الموافق 2022/ 8 / 31.
- يرجى الالتزام بالزي المدرسي من أول يوم دراسي.

رابعاً: تعليمات هامة لأولياء الأمور الكرام:

- عدم دخول الأقسام التعليمية المختلفة إلا بعد أخذ موعد مسبق مع مدير القسم.
- عدم التواجد في غرف المعلمين والصفوف.
- عدم التواجد في ساحة الباصات.
- التأكيد على أبنائهم بضرورة عدم إحضار الهاتف الخليوي إلى المدرسة، والاتصال مع الأهل سيكون عن طريق الإدارة ولن تمانع الإدارة بتوفير الاتصال الهاتفي للطلاب.
- قراءة تعليمات الانضباط الطلابي الوزارية في موقع وزارة التربية والتعليم والانضباط المدرسي من موقع المدرسة وتوضيحه لأبنائهم.
- الالتزام بحضور الاجتماعات التي تقررها المدرسة لأولياء الأمور وعدم التخلف عنها لأنها جزء من خطة المدرسة لضمان مشاركة أولياء الأمور في العملية التربوية.

شاكرين لكم تعاونكم،،،

وكل عام وأنتم بخير،،،



School Instructions and Rules for the Scholastic year 2022-2023

Dear Parents,

Please, read and comply with our school instructions and rules for the academic year 2022-2023. The new scholastic year 2022-2023 starts on August 31, 2022. These instructions and rules have been designed and implemented to guarantee students' safety first and to ensure a successful and prosperous scholastic year.

➤ **Firstly: Official Schooling**

- Based on the schooling calendar determined by the Ministry of Education, the new school year will begin on **Wednesday 31st of August**, for all students.
- School morning assembly starts at 7:45 am.
- The First period begins at 8:00 am.
- Students who are reported late (Attend school after 8:00 am) are required to obtain written class entry permission from their head of department (Parent must be present).
- Students must adhere to official school hours, and should not leave before completing all classes.

➤ **Secondly: School Transportation Round Schedule:**

First round:

- From Wednesday **31/8/2022** & Thursday **1/9/2022** School buses will depart at **12.00** p.m.
- From Sunday **4/9/2022** till the end of the school year School buses will depart at **12.40** p.m.
- * Kindergarten, grades (1-3) both national and international sections & braves section are always on First Round schedule.

Second round:

- From Wednesday **31/8/2022** School buses will depart at **2:20** pm until the end of the first schooling term.

➤ **Thirdly: Books and Uniform.**

- Students must obtain school textbooks and uniform by Wednesday **31/8/2022**.
- The school uniform is obligatory from the first school day.

➤ **Fourthly: Important Directions for Parents:**

- Parents should obtain a pre-approval appointment prior to their school visit.
- Parents are prohibited to enter classrooms & teachers' rooms.
- Parents are prohibited to be present at school bus yards.
- Cell phones are prohibited on school premises. Students can call their parents using the school department phone line. Head of department approval is a must.
- Parents are required to read, comprehend and comply with Jordan Ministry of Education student disciplinary rules and regulations. They have to explain and ensure student commitment.
- Parents are required to attend school parent-teacher annual meetings, these meetings are essential to guarantee students' success.

We wish safety for all, and hope this school year will be safe, successful and fruitful for all.

Thank you for your cooperation